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Protokoll från Erosionsskadecentrums årsmöte den

13 oktober 2021 (digitalt)

Beslutande:

 

Mona Skoog (Ordf.) Ystads kommun
 

Corfitz Nelsson Skurups kommun
 

Mattias Mueller (vice ordf) Simrishamns kommun
 

Jesper Hallberg Malmö stad
 

Elisabeth Lindberg Helsingborgs stad
 

Geraldine Thiere Ängelholms kommun
 

Martin Berntsen Falkenbergs kommun
 

Mattias Alfredsson Landskrona stad
 

Adam Bahr Landskrona stad
 

Johannes Hagström Trelleborgs kommun
 

Helena Björn Lomma kommun
 

Lena L Svensson Lansstyrelsen Skane(fr.o.m. § 6)
 

Susann Milenkovski Region Skane
 

SimoneTijberg Praktikant pa Region Skane
 

Lies Van Laere Praktikant Region Skane
  Sebastian Bokhari Irminger  SGI
 

Ordförande hälsaralla välkomna och förklarar årsmötet öppnat.

§ 1

§ 2

83

§ 4

§5

Postadress

271 80 YSTAD

Val av ordförande och sekreterare för mötet

Som ordförande valdes Mona Skoog ochtill mötets sekreterare
Geraldine Thiere.

Upprättande av förteckning över närvarande medlemmar

Förteckning upprättades, se ovan.

Frågan om mötet utlyst på rätt sätt

Stämman godkändetillvägagångssättet för kallelsen.

Fastställande av dagordning

Dagordningenfastställdes

Val av två personer, som jämte ordföranden skall justera
dagens protokoll

Besöksadress

Nya Rådhuset 0411-577150

Telefax

0411-74272

Bankgiro Postgiro

873-1044 1042 20-7
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§ 8

§ 9

§ 10

Elisabeth Lindberg och Mattias Alfredsson valdestill att tillsammans
med ordförande justera protokollet.

Styrelsens verksamhetsberättelse samt resultat- och
balansräkningar

Verksamhetsberättelse, resultat- och balansräkning föredrogs och
godkändes.

Inga styrelsemöten utöver medlemsmötena harhållits under

verksamhetsåret. Erosionsskadecentrums medlemmar omfattar

kustkommunerfrån Falkenberg i Halland och Skåne samttill

Sölvesborg Blekinge (förutom Burlöv och Bromölla).

Notis. Utöver nämnda organisationer som nämnsi

verksamhetsberättelsen så vill stämman ävenrikta ett tacktill

Trafikverkets medverkan i Erosionsskadecentrum, det har av misstag

fallit bort i verksamhetsberättelsen. Rättelse görs genom detta tillägg

i stämmans protokoll, handlingar förändras ej.

Revisorernas berättelse

Revisionsberättelsen för verksamhetsåret 2020 föredrogs och
godkändes.

Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen

Ansvarsfrihet för styrelsen beviljades.

Fastställande av medlemsavgifter

Medlemsavgiften för kommandeårfastställdes som oförändrad,
vilket innebär 1) ingen kostnad för kommuner och andra icke-
kommersiella organisationer samt 2) 10 000 kr i årsavgift för
kommersiella organisationer.

Val av styrelseledamöter och styrelsesuppleanter

För 2021 gäller val av två ledamöter och tre suppleanteri styrelsen.
Till ledamot för två år valdes Mona Skoog, Ystads kommun (omval),
Rikard Åkesson, Höganäs kommun(omval). Till suppleant för två år
valdes Elisabeth Lindberg, Helsingborgs kommun (omval) och

Geraldine Thiere, Ängelholms kommun (omval). Den tredje
suppleantenäri nuläget vakant.

Elin Tallqvist, Laholms kommun(invald som suppleant 2020 i två år)

har avslutat sin tjänst på Laholms kommun.Styrelsen föreslåratt det

bör vara en representant från en halländsk kommun men både-båda

av valberedningentillfrågade kommunrepresentanter (Laholm och

Halmstad) har avböjt. Undersittande möte fick Martin Berntsen,

Falkenberg, frågan och han skulle fundera på det. Årsstämman

diskuterar att suppleantrollen kan tillsättas på nästa medlemsmöte



§ 11

§ 12

§ 13

Ordforande

ifall det finns en intressent, annars vid nästa årsstämma. Alla

medlemmar kan anmäla intresse för suppleantrollen till ordföranden.

Val av revisor och revisorssuppleant

Till revisorför ett år valdes Corfitz Nelsson, Skurups kommun,ochtill
revisorssuppleant för ett år valdes Jesper Hallberg, Malmö stad
(båda omval).

Val av två ledamöteri valberedningen, varav en utsestill
sammankallande

Till valberedning för ett år valdes Pär Persson, Länsstyrelsen Skåne
(sammankallande) och Per Danielsson, SGI (båda omval).

Övriga ärenden
Nästa medlemsmöte är aviserat att hållas fysiskt, med Malmö stad

som värd, om möjligt. Om det inte skulle gå att anordna ett fysiskt
möte, hålls medlemsträffen digitalt. Datum ärsatt till 15 mars 2022.

avslutade med att tacka förallas medverkan och tidigare insatser
samt avslutade mötet.

Vid protokollet:

Geraldine Thiere
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Mona Skoog
Ordförande


